
 

Zápis č. 1/2024 
z jednání školské rady  

při Obchodní akademii a Hotelové škole Havlíčkův Brod 
 
Datum jednání: 15. 10. 2024 
Přítomni: Bc. Jiří Svoboda, MUDr. Lucie Stehlíková, Zbyněk Stejskal, Mgr. Pavlína 
Rosekranzová, Ing. Lucie Čapková, Mgr. Magda Fialová, Bohuslav Rasocha, Mgr. 
Kateřina Kořínková, Ingrid Mašová 
Hosté: Mgr. Jiří Forman, ředitel Obchodní akademie a Hotelové školy Havlíčkův Brod 
 
Program jednání:  
1) schválení programu jednání, představení členů školské rady, určení zapisovatele, 
2) činnost školské rady podle školského zákona, 
3) volba předsedy školské rady, 
4) schválení jednacího řádu školské rady, 
5) schválení výroční zprávy školy za školní rok 2023-24, 
6) seznámení s plánem činnosti školy na školní rok 2024-25, 
7) aktuální situace ve škole, 
8) diskuse. 

 
Průběh jednání:  
Úvodní jednání vedl  ředitel školy Mgr. Jiří Forman 
 
ad 1) Mgr. Jiří Forman představil jednotlivé členy ŠR a seznámil je s programem zasedání. 

Navržený program byl schválen všemi členy ŠR. 
 
ad 2) Členové ŠR byli seznámeni s činností ŠR dle zákona. 
 
ad 3) Předsedkyní ŠR byla zvolena všemi hlasy Mgr. Magda Fialová, zapisovatelkou pro toto 

funkční období byla jednohlasně zvolena Ing Lucie Čapková. 
 
ad 4) Všemi členy ŠR byl schválen jednací řád ŠR. 
 
ad 5) S výroční zprávou za rok 2023/2024 seznámil přítomné Mgr. Jiří Forman. Výroční zpráva 

školy byla schválena všemi hlasy přítomných členů školské rady. 
 
ad 6) Jiří Forman seznámil členy ŠR s plánem činnosti školy na rok 2024/2025. 
 
ad 7) Projednávána aktuální situace na škole. Naše škola se pro letošní školní rok stala 

spádovou školou pro výuku českého jazyka pro cizince. Výuka bude probíhat každou středu 
v odpoledních hodinách, studenti jsou rozděleni do dvou skupin podle pokročilosti.  



 
ad 8) Schůze byla zakončena společnou diskusí. Hovořilo se především o výuce českého jazyka 
pro cizince, kterou od letošního školního roku zprostředkovává naše škola i pro studenty jiných 
škol.   
 
 
 
Usnesení:  
Školská rada:  
▪ schválila program zasedání; 
▪ schválila výroční zprávu o činnosti školy. 
Přílohy: 
▪ výroční zpráva za rok 2023/2024 

 
 

V Havlíčkově Brodě dne 15. 10. 2024 
Zapsala: Mgr. Magda Fialová, člen školské rady 
 


